

6 ຈຶ່ງ ເຮົາ ພ້າ ເຈັໂຫວາ
 ແດ່ ມີ ລວງ ທູ່ ລຸບ ມຸບ ທ້າ
 ອອກ ມີ ພັ ໂພດ ເຂັ ລາດ ມຸ່ນ ຈຽຊຽ.
 7 ທ່ານ ມີ ອວັນ ໃຫຍ່ ທຸຣິ ຈຽ ໂລດ ມຸບ ທ້າ
 ທວດ ຈຽ ມຸ່ ມຸ່ ຊຽ ມາຮ ລິມ ຈຽຊຽ.
 ທ່ານ ຈຽ ຈຽ ທ້ອນ ມຸບ ພ້າ ດັ່ງ
 ເຈັ ຈຽ ຈຽ ທ້ ມຸບ ເຈັ ມຸບ ຈຽ.
 8 ທ່ານ ເຈັ ໂຈມ ຈຽ ທ້ ພ້າ ຈຽ
 ຈຽ ມຸບ ພ້າ ເຈັ ມຸບ ພ້າ ຈຽ
 ພ້າ ເຈັ ຈຽ ທ້ ມຸບ ທວ ຈຽ.
 9 ແດ່ ເຂັ ທ້ານ ທ່ວ ເວັ ອວມ ທ້າ ພ້າ ທ້
 ຈຽ ຈຽ ອາ ຈຽ ພ້າ ອອນ ພາ ອາ ໃຫ້ ມຸ່ ຈຽ
 ອາ ທ້ ຈຽ ຈຽ ຈຽ ມາ ມຸ່ ຈຽ ທ້
 ຈຽ ພັ ພາ ເຈັ ມຸບ ຈຽ ອາ
 ຈຽ ຈຽ ດາ ຈຽ ພ້າ ພາ ດັ່ງ ຈຽ ວ່າ ມາ.
 10 ເຮົາ ພ້າ ເຈັໂຫວາ ເຈັ ໂຈມ ຈຽ ພ້າ ພ້າ ຈຽ ເຂັ ຈຽ ເຂັ ຈຽ
 ພາ ຈຽ ພ້າ ໂຈມ ຈຽ ເຈັ ຈຽ ເຈັ ຈຽ ຈຽ ທ້ອນ ພ້າ.
 11 ຈຶ່ງ ເຮົາ ພ້າ ເຈັໂຫວາ ພ້າ ມຸ່ ຈຽ ໃດ ຈຽ ເຈັ ມຸບ ມຸບ ທ່ານ ເຮົາ
 ເຈັ ມີ ຈຽ ມຸບ ທ່ານ
 ທ່ານ ເຮົາ ຈຽ ດັ່ງ ມີ ອວັນ ມຸບ ທ້າ ພ້າ ພ້າ
 ເຈັ ມຸບ ທູ່ ລຸບ ທຸກ ທ້າ ເຈັ ພ້າ ຈຽ ຈຽ ຈຽ ພ້າ ພ້າ.
 12 ທ່ານ ຈຽ ມີ ລວງ ອອກ ພ້າ
 ດັ່ງ ຈຽ ທ້ ພາ ແດ່ ເຂັ ຈຽຊຽ.
 13 ທ່ານ ທ້ ໃນ ພ້າ ພ້າ ພ້າ ພ້າ
 ພາ ອາ ຈຽ ຈຽ ພ້າ ພ້າ ເຮົາ ຈຽ ຈຽ ພາ
 ອາ ແດ່ ທ້ ອາ ພອດ ທ້ ຈຽ ຈຽ ໃຫ້ ທ່ານ ເຮົາ ຈຽ.

⁸ ທ່ານ ໂມຣ໌ເລີ ເວົ້າ ໃຫ້ ວ່າ “ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ ເຖິງ ໄດ້ ໄດ້ ຂວາມ ພັບ ເນົ້າ ໂລມ ແຈ້ວ. ມ່ ໃດ ພັບ ເນົ້າ ມີ ເທງ ທັນ ເຊ ເທັບ ດີ້ ມ່ ທ່ບ ມີ ເນົ້າ ທັນ ອັມ ເຫັມ ເຊ ທັນ ເຊ້າ ມ່ ນັ້ນ ພັບ ເນົ້າ ຫາກ ຈຸ ທູ້ ວ່າ ມ່ ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ ເວົ້າ ດີ້ ໃຫ້ ມີ. ອາໄໄນ ທັງ ນັ້ນ ທຸ້ ມ່ ເນົ້າ ດີ້ ຈຸ ທູ້ ຂວາມ ເຊຈ. ເຊ ພັບ ເນົ້າ ໂລມ ດີ້ ເວົ້າ ມ່ ເນົ້າ ໂລມ ໃຫ້ ນຸມ ນັ້ນ ມ່ ເນົ້າ ໂລມ ໃຫ້ ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ ຈ.”

⁹ ແຈ້ວ ທ່ານ ໂມຣ໌ເລີ ຂໍ ທ່ານ ອາໄໄນ ໄວ້ ຈອກ ສ ອຸດາເອັນ ໃຫ້ ເທັບ ທ່າ ມາ ອອກ ພໍ່າ ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ ເພ່ວ່າ ທ່ານ ເນົ້າ ເຖິງ ໄດ້ ໄດ້ ຂວາມ ເຂາ ໂລມ ແຈ້ວ. ¹⁰ ກຸບ ເຊ ທ່ານ ອາໄໄນ ດາບ ຈອກ ສ ອຸດາເອັນ ເຂາ ແຈ ໄວ້ ທາບ ເທັບ ແຈ້ວ ຈັນ ເທັບ ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ ທູ່ບ ເທັບ ພັບ ຈ້າ. ¹¹ ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ ຂໍ ໂມຣ໌ເລີ ວ່າ: ¹² “ເຫ ເຖິງ ໄດ້ ໄດ້ ສ ອຸດາເອັນ ໂລມ ເຊາບ. ເນົ້າ ນັ້ນ ໄວ້ ໄວ້ ໃຫ້ ເຂາ ທູ່ ໂລມ ນັ້ນ ທອດ ເຊ ແຈ ພັບ ນັ້ນ ຈຸ ມັດ ຈຸ ໃຫ້ ເຂາ ເຖິງ ທັນ ເທງ ເຊ ທັນ ເຊ້າ ຈຸ ໃຫ້ ເຂາ ເຖິງ ທັນ ເນົ້າ ອັມ ເຫັມ ແຈ້ວ ເຂາ ນັ້ນ ຈຸ ທູ້ ມ່ ເນົ້າ ວ່າ ເຫ ນັ້ນ ມ່ ເນົ້າ ເຈັໂຫວາ ເນົ້າ ນອມ ເຂາ ແທ້.”

¹³ ດີ້ ມາ ຈັນ ມີ ໂລກ ອັ ຫາຈ ຈັນ ມາ ເຫັມ ພໍ່າ ດັນ ຈອນ ສ ອຸດາເອັນ ຈັບ. ທູ່ບ ເຊ້າ ທູ້ ມີ ເພຈ ໄວ້ ເທັມ ອອມ ພໍ່າ ດັນ ຈອນ ນັ້ນ. ¹⁴ ເຊ ເພຈ ໃດ ແຈ້ວ ດີ້ ເທັບ ເວົ້າ ຈັບ ຈາບ ໂລມ ເພຈ ທັມ ເຫັມ ພໍ່າ ດັນ ພັບ ເທັບ ແຈ້ວ. ¹⁵ ສ ອຸດາເອັນ ເທັບ ເວົ້າ ທູ່ ນັ້ນ ມ່ ເນົ້າ ຂໍ ນັ້ນ ຈາມ ທະ ວ່າ “ອ່ ນັ້ນ ມ່ ເນົ້າ ຂໍ?”

ທ່ານ ໂມຣ໌ເລີ ນັ້ນ ຈອກ ເຂາ ວ່າ “ມ່ ເນົ້າ ເຊັບ ທັນ ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ ໄດກ ມາ ໃຫ້. ¹⁶ ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ ຂໍ ທັງ ເອາ ພັບ ສ ໃຫ້ ພັບ ທັນ. ເຫ ມີ ທີ່ ໃດ ສ ທູ້ ທັງ ເທັມ ພັບ ສ ຈ້າວ ອ່າບ ພໍ່າ ເນົ້າ.”

¹⁷ ພັບ ສ ອຸດາເອັນ ດີ້ ເຈັດ ທ່ອນ ຂວາມ ຂໍ. ສ ທັງ ຫາຈ ທັງ ນັ້ນ ດີ້ ມີ. ¹⁸ ເຂາ ເອາ ມາ ດອບ ເວົ້າ ດີ້ ນັ້ນ ພັບ ອ່າບ ນັ້ນ ເຊຈ. ວ່າ ທັງ ຫາຈ ດີ້ ເວົ້າ ເຖິງ ຫາຈ ທັງ ນັ້ນ ດີ້ ເວົ້າ ເຖິງ ນັ້ນ ພັບ ສ ທັງ ເຖິງ ພັບ ທັນ ອັມ ເຊຈ.

¹⁹ ທ່ານ ໂມຣ໌ເລີ ຈອກ ວ່າ “ເວົ້າ ໃຫ້ ດີ້ ໃດ ເອາ ເຊັບ ທັນ ຈອມ ໄວ້ ທອດ ມີ ພາ ເຊ້າ.”

²⁰ ຫາກ ວ່າ ມີ ສ ເວົ້າ ພັບ ຂວາມ ເອາ ເພັດ ນັ້ນ ຈອມ ໄວ້ ເທ້າ ທອດ ມີ ທູ່ບ ເຊັບ ທັນ ນັ້ນ ດີ້ ເນົ້າ ພັບ ເວົ້າ ພອນ. ທ່ານ ໂມຣ໌ເລີ ທູ່ ນັ້ນ ໄວ້ ໃຫ້ ເຂາ.

²¹ ທັນ ເຊ້າ ມີ ໃດ ພັບ ສ ນັ້ນ ທັງ ເອາ ພັບ ທັນ ຈຸ ທັນ ເຖິງ ເພັດ. ເຊັບ ທັນ ນັ້ນ ເຊ ແດດ ພອນ ນັ້ນ ດີ້ ຈຸ ເວົ້າ ໄວ້ ຂໍ. ²² ມີ ຈຸ ໂທກ ເຈັດ ໄວ້ ນັ້ນ ທັງ ເອາ ໄດວ ຂອບ ທີ່ ພັບ ສ ຈ້າວ ຂອບ ອ່າບ ພໍ່າ ເນົ້າ. ພັບ ດີ້ ໂທກ ເຂາ ມາ ມ່ ເນົ້າ ຂວາມ ຂໍ ທ່ານ ໂມຣ໌ເລີ. ²³ ທ່ານ ຈອກ ວ່າ “ມ່ ເນົ້າ ຂວາມ ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ ຂໍ ນັ້ນ ດີ້. ມີ ພາ ທູ່ ມ່ ເນົ້າ ມີ ຈັບ ດີ້ ໄວ້ ເທັບ ຈັບ ເນົ້າ ພໍ່າ ເຈັໂຫວາ. ອ່ ໃດ ຈຸ ຈັບ ຈຸ ເທັມ ທູ່ ເຈັດ ຂໍ. ເພັດ ທູ່ບ ເທັບ ທັນ ຈອມ ໄວ້ ມີ ພາ ເຊ້າ.”

